

# 4D3N

\*Private Tour 私人包车游

## THAILAND MINI TOUR

# BANGKOK & PATTAYA TOUR BANGKOK & HUA HIN TOUR

TC: THMINI-4DBKK-PTY / 4DBKK-HH

Travel valid July 2024 – October 2025

### TOUR HIGHLIGHTS

#### TOUR HIGHLIGHT: BKK + PATTAYA

- ✓ The Sanctuary of Truth
- ✓ Pattaya View Point
- ✓ Pattaya Floating Market + Boat Ride
- ✓ Art In Paradise
- ✓ Enjoy water sport activities at Pattaya Beach
- ✓ House of Benedict Pattaya , Chocolate factory
- ✓ Sunset Dinner + Cabaret Show at All Star Cruise
- ✓ Pattaya Walking Street
- ✓ Nongnooch Village + Elephant show & Cultural show

#### TOUR HIGHLIGHT: BKK + HUA HIN

- ✓ Erawan Museum & Ancient City
- ✓ Camel Republic
- ✓ 3D Musuem at Venezia
- ✓ Big Buddha, Huahin View Point,
- ✓ Old Train Station
- ✓ Memory of House Café
- ✓ Hua Hin Night Market
- ✓ Salt De Maeklong
- ✓ Maeklong Railway Market

#### TOUR PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ 02 nights accommodation in PTY or HH
- ✓ 01 night accommodation in Bangkok
- ✓ Meals, Tour and transfer as per itinerary.
- ✓ Admission fee as per itinerary
- ✓ Tour with English speaking

#### TOUR PACKAGE EXCLUDE:

- X Air Ticket & Taxes
- X Driver/Guide Tipping (Pay in Bangkok)
- X Thailand Tourism Tax (Pay in Bangkok)
- X Travel Visa (if any)
- X Personal Travel Insurance
- X Any incidental bill or personal expenses

**Remarks:** Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

**DISCLAIMER** Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. UP 12 Jan 2024.

### 4D3N BANGKOK & PATTAYA

DAY 1 SINGAPORE ✈ BKK - PATTAYA

(Lunch / Dinner)

Upon arrival Bangkok International Airport, meet & greet by our tour guide for your tour to Pattaya (estimate 2-3hrs drive journey), to visit:

- The Sanctuary of Truth - Thailand's famous ornate wood temple.

**Remarks:** Advisable flight to be morning arrival before 10am. meet & greet guest at airport or hotel  
Hotel: Brighton Pattaya, Garden Cliff, D-Beach, Sun Seam hotel or similar

DAY 2 PATTAYA

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today will visit the following sightseeing;

- Pattaya View Point
- Pattaya Floating Market + Boat Ride
- Art In Paradise
- Enjoy water sport activities at Pattaya Beach
- House of Benedict Pattaya (own expenses)
- Sunset Dinner + Cabaret Show at All Star Cruise
- Chocolate factory, Pattaya Walking Street

Hotel: Brighton Pattaya, Garden Cliff, D-Beach, Sun Seam hotel or similar

DAY 3 PATTAYA – BANGKOK

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today back to Bangkok and proceed for the following sightseeing;

- Nongnooch Village + Elephant & Cultural show - you'll be thoroughly impressed by the beautiful 600-acres of Nong Nooch Tropical Gardens. you can roam the acres of intricately landscaped grounds and combine European and Thai inspiration. While you're there, don't miss the elephant show and the Thai culture show.

Hotel: Asai Chinatown, Pure Eleven Hotel or similar

DAY 4 BANGKOK ✈ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

### 4D3N BANGKOK & HUA HIN

DAY 1 SINGAPORE ✈ BKK - HUA HIN

(Lunch / Dinner)

Upon arrival Bangkok International Airport, meet & greet by our tour guide for your tour to Hua Hin (estimate 3-4hrs drive journey), to visit:

- Erawan Museum & Ancient City
- Camel Republic
- 3D Museum at Venezia

**Remarks:** Advisable flight to be morning arrival before 10am. Meet & greet guest at airport or hotel  
Hotel: Maven Styleish , I-Sanook Hua Hin or similar

DAY 2 HUA HIN

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today will visit the following sightseeing;

- Big Buddha - Hua Hin View Point
- Hua Hin Old Train Station
- Memory of House Café (\*if closed will change to visit local shopping mall.)
- Hua Hin Night Market

Hotel: Maven Styleish , I-Sanook Hua Hin or similar

DAY 3 HUA HIN – BANGKOK

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today back to Bangkok and proceed for the following sightseeing;

- Salt De Maeklong - The first Salt Farm Agro Tourism of Thailand
- Maeklong Railway Market - This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks. Just before the train arrivals , the market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the tracks. They then have to repeat all of this when train returns. (Remark: Train arrival scheduled is subject to change without prior notice)

Hotel: Asai Chinatown, Pure Eleven Hotel or similar

DAY 4 BANGKOK ✈ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.



# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📷 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg



4天3晚

\*Private Tour 私人包车游

泰国·迷你游

曼谷 & 芭提雅 · 迷你游

曼谷 & 华欣 · 迷你游

TC: THMINI-4DBKK-PTY / 4DBKK-HH

行程限于旅游 2024年 7月 至 2025年 10月

行程特色

行程特点: 曼谷 - 芭提雅

- 芭提雅真理寺
芭提雅四方水上市场+船游
天堂艺术馆
享受芭提雅海滩水上运动
House of Benedict
游轮观日落晚餐+歌舞表演
芭提雅步行街
芭提雅东芭乐园+大象表演及文化表演

行程特点: 曼谷 - 华欣

- 三头象神博物馆 + 古城
骆驼牧场
威尼斯3D博物馆
大佛 · 华欣观景拍照
华欣火车站
Memory of House Café
华欣夜市
美功盐湖
美功铁路市场

行程包含:

- 02晚 芭提雅 或 华欣 酒店住宿含早餐
01晚 曼谷酒店住宿含早餐,
餐食顺序根据行程提供
景点门票
行程全程以英文解说

行程不包含:

- X 机票、机场税
X 司机/导游小费
X 泰国旅游税 (如有)
X 旅游签证 (如需要)
X 个人旅游保险
X 杂费或个人消费

备注:

- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。
若中英文行程有差异, 请以英文版本行程为准。

4天3晚 曼谷 & 芭提雅 之旅

第一天 新加坡 ✈ 曼谷 - 芭提雅

(午餐 / 晚餐)
从曼谷国际机场或酒店, 由当地导游接待后, 将驱车前往芭提雅 (车程约2-3小时)。途中游览以下景点:
· 真理寺 - 欣赏泰国著名的华丽木雕寺庙, 追溯泰国木雕的起源
\*注: 建议航班上午10am之前抵达曼谷国际机场
酒店: Brighton Pattaya, Garden Cliff, D-Beach, Sun Seam hotel 或同级

第二天 芭提雅 全日游

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)
早餐后, 芭提雅一日游, 参观以下景点:
· 芭提雅四方水上市场+船游
· 天堂艺术馆
· 享受芭提雅海滩水上运动 (自费)
· House of Benedict (自费) - 这是一个将咖啡厅、酒吧、餐厅结合不同装潢主题风格的複合式咖啡厅, 可說是一个超大型摄影棚多主题装潢, 是网红拍照圣地。
· 游轮观日落晚餐+歌舞表演
· 芭提雅步行街
酒店: Brighton Pattaya, Garden Cliff, D-Beach, Sun Seam hotel 或同级

第三天 芭提雅 - 曼谷

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)
早餐后退房, 驱车返回曼谷前, 参观以下景点:
· 芭提雅东芭乐园+大象表演及文化表演 - 占地 600 英亩的美丽东芭热带花园都会给您留下深刻的印象。您可以漫步在数英亩错综复杂的园景场地, 并结合欧洲和泰国的灵感。你会忘记时间发现兰花、喷泉、修剪的花园、瀑布、仙人掌、蕨类植物、盆景, 甚至是迷你巨石阵的独特区域! 当您在那里时, 千万不要错过大象表演和泰国文化表演。
酒店: Asai Chinatown, Pure Eleven hotel 或同级

第四天 曼谷 ✈ 新加坡

(早餐)
自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。

4天3晚 曼谷 & 华欣 之旅

第一天 新加坡 ✈ 曼谷 - 华欣

(午餐 / 晚餐)
从曼谷国际机场或酒店, 由当地导游接待后, 将驱车前往华欣(车程约3-4小时)。途中游览以下景点:
· 三头象神博物馆 + 古城
· 骆驼牧场
· 威尼斯3D博物馆
\*注: 建议航班上午10am之前抵达曼谷国际机场
酒店: Maven Styleish, I-SanookHua Hin 或同级

第二天 华欣 全日游

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)
早餐后, 华欣一日游, 参观以下景点:
· 大佛
· 华欣观景拍照
· 华欣火车站
· Memory of House Café - 是网红打卡咖啡厅。坐立在水庫旁拥有乡村景致绝美的, 这是一个充满浓郁的怀旧氛围的咖啡馆。(如果关闭则换去华欣当地购物商场逛。)
· 华欣夜市
酒店: Maven Styleish, I-Sanook Hua Hin 或同级

第三天 华欣 - 曼谷

(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)
早餐后退房, 驱车返曼谷, 参观以下景点:
· 美功盐湖 - 泰国第一盐场农业旅游局
· 美功铁路市场 - 火车会从市场中穿过, 在铁轨的两旁摆满了货摊, 当火车警笛拉响时, 所有的摊主会瞬间收起货摊, 火车经过后, 市场又立刻恢复了刚刚热闹繁忙景象。(火车抵达时间不确定或如有更改视当时状况而定, 恕不能提前通知)
酒店: Asai Chinatown, Pure Eleven hotel 或同级

第四天 曼谷 ✈ 新加坡

(早餐)
自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. Updated 07 July 2024.

WTS travel logo

CALL US NOW 6466 8558

